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Generelt
Kommunedirektøren besvarer de spørsmålene som kommer inn fra folkevalgte og legger spørsmål og

svar ut på kommunens hjemmesider. Dette gjøres hver fredag frem mot kommunestyrets behandling

av strategidokumentet den 13. desember.

Alle svar utarbeides i samråd med ansvarlig kommunalsjef eller i samråd med aktuell fagkompetanse.

Kommunedirektøren forsøker å holde svarene så korte som mulig, slik at ikke dette dokumentet blir

for omfattende. I den grad det er variasjoner i lengde/grundighet i svarene ber vi om forståelse for

dette. Det er mange ansatte involvert i å svare og tiden til oppklarende runder internt og samordning

er begrenset.

Spørsmål besvart i denne runden er innkomne spørsmål mottatt senest onsdag 8. november. For

neste ukes utsendelse blir fristen for innkomne spørsmål onsdag 15. november.

Dersom det er oppfølgingsspørsmål til noen av svarene så kommer det svar i neste utgave.

Overskriftene for hvert enkelt spørsmål er tatt fra henvendelsene eller skrevet inn av

kommunedirektøren slik at det skal gi en indikasjon på hva det enkelte spørsmål og svar omhandler.

Deler av henvendelser som ikke omhandler spørsmål eller ikke er relevante i forhold til spørsmålet, er

ikke gjengitt.

Til slutt i dokumentet er det tatt med et punkt om mulige andre henvendelser knyttet til

strategidokumentet som har kommet inn til kommunedirektøren. Dette gjelder f.eks. nye

opplysninger, endrede forutsetninger, påpeking av feil/mangler i dokumentet eller andre forhold som

alle bør kjenne til.



Innkomne spørsmål

Spørsmål fra: Stig Moe Halvorsen (Venstre)

Innkommet: 02.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Hei Atle,

Se feks Salg av eiendom.

Antar dette er en feil og at det mangler noen nuller? Eller leser jeg dette feil?

https://pub.framsikt.net/2024/nye/bm-2024-stratdok2024-2027_lk_kdsforslag#/budsa/orgstructure

main/06?scrollTo=t-27

Kommunedirektørens svar:

Investeringstabellene du henviser til viser brutto kostnader pr prosjekt og inkluderer derfor ikke

tilhørende inntekter for det mindretallet av prosjekter som har dette. Vi ser dette opp mot ditt

spørsmål fra 5. november under om muligheten til å få budsjettet tilsendt i Excel.

Spørsmål fra: Olav Nordheim (Senterpartiet)

Innkommet: 02.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

I Kommunedirektørens innledning til Strategidokumentet nevnes at "Statsbudsjettet 2024 ga Larvik

kommune reduserte inntekter på ca 10 mill mindre enn forespeilet i revidert statsbudsjett våren

2023. Konsekvensene for Larvik er alvorlige." Helt konkret hva består denne reduksjonen i? Hvor

kommer reduksjon?

Kommunedirektørens svar:

For Larvik kommune var økningen i frie inntekter fra revidert nasjonalbudsjett for 2023 til forslag til

statsbudsjett for 2024 ca 196 mill kr. Samtidig øker kommunens lønnskostnader med rundt 133 mill kr

https://pub.framsikt.net/2024/nye/bm-2024-stratdok2024-2027_lk_kdsforslag#/budsa/orgstructuremain/06?scrollTo=t-27
https://pub.framsikt.net/2024/nye/bm-2024-stratdok2024-2027_lk_kdsforslag#/budsa/orgstructuremain/06?scrollTo=t-27


i budsjettet for 2024 (4,9 % økning iht statsbudsjettet). Videre øker kommunens pensjonskostnader,

basert på budsjetter fra kommunens pensjonsleverandører (KLP og SPK) med 48 mill kr. Kostnader

knyttet til prisinflasjon er konservativt anslått til 30 mill kr i 2024 (3,4 % prisstigning iht

statsbudsjettet). Basert på disse forutsetningene blir det økonomiske handlingsrommet redusert med

ca 15 mill kr i 2024 sammenlignet med 2023. Beløpet er høyere enn først kommunisert grunnet en

større økning i pensjonskostnadene enn det som først ble lagt til grunn for anslaget.

Spørsmål fra: Stig Moe Halvorsen (Venstre)

Innkommet: 05.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Er det mulig å få budsjettet tilsendt i excel format? Dette gjelder alle postene som ligger i framsikt.

Altså alle tabellene. Eventuelt alle innsparingstiltakene.

Og investeringsbudsjettet.

Kommunedirektørens svar:

Vi har ingen standardrapport for eksport av hele budsjettet i Excel. Vi jobber med en løsning, men er

samtidig usikre på om vi klarer å få den ut i et forståelig og lesbart format som egner seg til å sendes

ut. Vi kommer tilbake med mer informasjon neste uke. Den evt rapport i Excel vil i så tilfelle også

inkludere investeringer, jf spørsmålet ditt fra 2. november ovenfor.

Spørsmål fra: Morten Riis-Gjertsen (Høyre)

Innkommet: 06.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

For ett år siden under fremleggelsen av Strategidokumentet ble det opplyst i økonomiplanen at

lønnsutgiftene for 2024 blir kr 2 131 856 000,-. I forslaget til økonomiplan som ble lagt frem sist uke

er det beløpet for samme år, 2024, oppgitt til kr 2 285 179 000,- Dette er en økning på kr 153 323

000,- Kan du enkelt opplyse hva denne økningen består i?

Svar: Denne blir svart opp i neste utsending den 17.11



Spørsmål fra: Birgitte Gulla Løken (Høyre)

Innkommet: 06.11.2023

Hei

På Tjølling er de forsterkede plassene foreløpig tatt ut av inneværende års budsjett. Brukerne skal
heller ikke flyttes til Nygård sykehjem. Hva gir dette i besparing både på drift og investering?

Jeg har spørsmål knyttet til investeringer. Hvordan blir driften påvirket dersom vi foretar oss følgende:

● Utsette for-prosjekt helsehus med 1 år, estimert til drøye 11 mill. kr.
● Ta ut "digitale hjelpemidler", estimert til 12 mill kr.
● Ta ut Kommunalteknisk anlegg Øya 47, estimert til 10 600 mill. kr.
● Kjøp av kommunale boliger, nedjusteres til kr 8 mill kr. i 2024, kr 12 mill i 2025, til kr 10 i de

påfølgende årene i økonomiplanperioden
● Nye heldags omsorgsplasser, estimert til lkr 69 075, usette 1 år mens offentlig/privat

samarbeid utredes.
● Utsette rehab. Mesterfjellet skole til 2026 og 2027
● Utsette Tanum ombygging hjemmetjenesten med 1 år, estimert til kr 13 mill
● Dersom Varden barnehage og Romberggata selges i 2024, hva vil administrasjonen estimere

inntektene til?
● Så forstår jeg at dette har noen konsekvenser, i første omgang er jeg likevel ute etter hvordan

tiltakene over påvirker driftsbudsjettet.

Svar: Disse vil bli svart opp i neste utsending den 17.11

Spørsmål fra: Birgitte Gulla Løken (Høyre)

Innkommet: 06.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Hvor stor andel av investeringsbudsjettet på 757,7 mill. kr er VAR?

Kommunedirektørens svar:

Av investeringer i varige driftsmidler utgjør VAR-investeringene ca 53 % i 2024.

Spørsmål fra: Elin Nyland/Espen Hetty Carlsen (Arbeiderpartiet)

Innkommet: 07.11.2023



Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Jeg har fått inn følgende spørsmål fra Espen Hetty Carlsen, som herved videresendes.

Disposisjonsfond:

Spm: Hva er årsaken til at disposisjonsfondet er lavere enn det man trodde

Kan tiltak som ble vedtatt i løpet av 2023 listes opp?

Hva er siste kjente verdi av disposisjonsfondet, og hva er estimatet ved årets slutt ved 2023 og 2024?

Investeringer:

● Investeringer skal ha minimum 15% egenkapital. Med et disposisjonsfond som snart er
tilnærmet 0, hva betyr det for investeringer framover?

● Kan alle investeringstiltak listes i en egen tabell, gjerne i Excel med følgende kolonner
Område, Tiltak, Investeringsbeløp i kroner pr år i perioden 24-27.

Finansinntekter og -utgifter

Hvor stor andel av finansinntektene kommer fra innskudd i bank?

Hva er renteforskjellen mellom innskudd og lån i banken?

Innsparingstiltak

Kan alle innsparingstiltak listes i en egen tabell, gjerne i Excel med følgende kolonner

Område, Tiltak, Innsparing i kroner pr år i perioden 2024-2027.

Kommunedirektørens svar: Dette vil bli svart opp til neste utsending den 17. 11

Spørsmål fra: Hallstein Bast (Miljøpartiet De Grønne)

Innkommet: 08.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Her er spørsmål fra MDG som vi ønsker svar på til fredag.



Kommunedirektørens svar:

1. Strat.dok.2024-2027: Kutt i nærmiljøtilskudd 17. mai -250 -250 -250 -250
Hvilke 17.mai-komiteer i kommunen får nå ikke tilskudd.

Svar: Følgende 17. mai komiteer i frivillig regi vil nå ikke få tilskudd:

Stavern By, Berg (Nevlunghavn og Helgeroa), Hvarnes, Kvelde, Svarstad, Tjølling , Hedrum, Jordet, Sky,

Østre Halsen

Kommunens eget 17. mai arrangement i Bøkeskogen vil i tillegg få redusert økonomisk ramme.



2. Strat.dok.2024-2027: Kutt i tilbud Stavern bibliotek -300 -300 -300 -300
Hva blir konsekvensen for publikum i 2024?

Svar: Konsekvenser kan være redusert bemannet åpning. Kommunedirektøren anbefaler at det

gjennomføres et medvirkningsarbeid slik at det i fellesskap med brukere av biblioteket og andre

interessenter kan verifisere løsninger på best mulig bibliotekstilbud innenfor tildelt ramme.

3. Strat.dok.2024-2027: Opphevet merking disp.fond – Kunstforvaltning
Hva er dette?

Svar: I Strategidokumentet 2021-2024 ble det bevilget 100.000 til «Fond til innkjøp av kulturhistorisk

viktige gjenstander for Larvik». De ubenyttede midlers binding fristilles og tiltaket bortfaller.

4. Strat.dok.2024-2027: Opphevet merking disp.fond - Fond for grønn utvikling
KST-069/17 -0 -0 -0 -0
Kan konsekvensene av å ikke satse spesifiseres og tydeliggjøres?

Svar: Fondet har fungert som en økonomisk motivasjon for å få gjennomført små og store klimatiltak

i organisasjonen som det ellers ikke ville vært mulig å gjennomføre. Det har eksempelvis blitt tildelt

midler fra fondet til prosjektet Gjenbrukskommunen Larvik, dette prosjektet har med bakgrunn i

disse midlene senere hentet eksterne midler. Ved å kutte dette fondet mister vi denne økonomiske

katalysatoren i organisasjonen.

5. Strat.dok.2024-2027: Opphevet merking disp.fond - Klimabudsjettprosjekt
KST-108/22 -0 -0 -0 -0
Kan konsekvensene av å ikke satse spesifiseres og tydeliggjøres?

Svar: Fondet ble opprettet for å styrke arbeidet med kommunens klimabudsjett. 450 000,- er i

prosess, og 550 000 er foreslått fristilt. Konsekvensene av dette vil avhenge av resultatene som

kommer frem av det arbeidet som allerede er i prosess. Dersom det vil være behov for å videreutvikle

dette arbeidet vil det bli vanskelig, sannsynligvis umulig, uten midler.

6. Strat.dok.2024-2027: Opphevet merking disp.fond - Klimatiltak og naturmangfold KST-172/21
0 -0 -0 -0

Kan konsekvensene av å ikke satse spesifiseres og tydeliggjøres?

Svar: Fondet har blitt brukt til å finansiere tilskuddsordningen “Miljørntilskuddet”. Hensikten med

tilskuddsordningen har vært å fremme et positivt arbeid med klima og naturmangfold innenfor

kommunens grenser. Tilskuddsordningen skulle virke som en motivasjon for omstilling til et

lavutslippssamfunn og å fremme naturmangfoldet i Larvik kommune. Totalt har det i løpet av

2022-2023 blitt tildelt tilsagn om tilskudd på litt over 1 million kroner til store og små tiltak

gjennomført av ulike aktører i Larvikssamfunnet. En fristilling av disse midlene vil bety at det ikke vil



bli kjørt flere søkerunder i fremtiden. Og at den type klimatiltak i Larvikssamfunnet som denne

ordningen har bidratt til at har latt seg gjennomføre sannsynligvis ikke vil bli gjennomført i fremtiden.

7. Hva skal de 11,2 mill kr som ligger inne i investeringsposten “Forprosjekt Helsekvartalet(nytt
sykehjem)” for 2024 brukes til (s. 109, hva omfatter forprosjektet

Svar: Dette er midler som er satt av til nødvendige tilpasninger for tjenestekontor, helsestasjon for

eldre og helsehjelpen, samt helt nødvendige oppgraderinger av avdelingene som følge av at det store

prosjektet med helsekvartal ble skrinlagt.

8. Hva skal de 10 mill kr som ligger i investeringsposten Ny legevakt, for 2024 brukes til 8s. 109

Svar: Midlene skal dekke prosjektering, regulering og nødvendig opparbeiding av tomt.

9. Hva skal pengene under posten “tiltak i oppfølgingsplanen KDP LArvik by” på hhv 2 500, 1 500,
3 500, 4 500 og 4 500 mill kr fra 2024-2028 brukes til

Svar: Prioritering av tiltak i oppfølgingsplanen KDP Larvik by vil bli lagt fram til politisk behandling

våren 2024.

10. Hva utgjør besparelsen for nedleggelse av Hvarnes skole og barnehage og Langestrand skole? Er
feks kostnad knyttet til økt behov for skoleskyss tatt med i regnestykket? Salg og vedlikehold av
bygg? Vil flytting av elevene til andre skoler utløse behov for utvidelser av vertsskolene?

Svar: Svar på dette spørsmålet kommer i neste utgave den 17. 11

11. Hvor mye av de 18 mill kr som er satt av til arbeid med Bypakke og de neste årene skal brukes
til investeringer i realiserte tiltak og hvor mye skal brukes til utredning og planlegging?

Svar: Avsetningen det vises til er knyttet opp mot arbeidet med Bypakke Larvik, men også deltagelse i

Nettverk for bærekraftige regionbyer og oppfølging av arbeidet med InterCity, de årlige

statsbudsjettene og Nasjonal Transportplan.

Økonomi til prosjektledelse, arbeid for ekstern- og medfinansiering av samferdselstiltak,

informasjons- og medvirkningsarbeid, utredninger og planlegging er estimert til ca. 3 millioner per

år,- 12. mill for hele perioden. 6 millioner er avsatt til å gjennomføre mindre mobilitetstiltak/

handlingsrom til medfinansiering i samarbeidsprosjekter.

12. Er planer, utredninger, mulighetsstudier og tilsvarende oppført under drift eller investeringer i
budsjettet
Svar: Det vil variere ut fra tiltakets art. For eksempel har plan for naturmangfold økonomi bevilget

over driftsbudsjettet.



Spørsmål fra: Kari-Lise Rørvik (Venstre)

Innkommet: 08.11.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Spørsmål til kommunedirektøren:

1. Strat.dok.2024-2027: Økte lisenskostnader -

● Er det gjort en sammenligning mot kommuner i samme kostragruppe angående IT

kostnader?

● Er det mulig å få en mer detaljert oversikt over denne posten?

Svar: Dette er forklart på s. 93 (pdf-utgaven) hvor følgende er beskrevet:

“Økte lisenskostnader Felles stab og støtte

Kommunedirektøren har ved flere rapporteringer pekt på at kostnader knyttet til lisenser for

våre digitale løsninger er økende, bl.a som følge av økt takt på digitaliseringen av tjenestene

og ved at det tas i bruk flere løsninger. Ved årsrapporteringen varslet vi en gjennomgang av

lisenser i løpet av 2023. Vurderingen er at kostnadsøkningen skyldes i hovedsak to forhold.

Det første er at flere av kommunens fagsystemer nå flyttes over til skydrift, det andre er at

den generelle prisstigningen er økende. og er nå på ca 5 % årlig. Lisenskostnadene har ikke

vært endret i budsjettrammene gjennom de siste årene. En av hovedkomponentene i det

økende behovet er utskifting av brannmur. Tidligere har brannmurløsningen blitt kjøpt via

investeringsmidler og har levd i 4-5 år. Nå er dette ikke lenger mulig og forsvarlig og lisensen

må fra 2024 betales årlig. For å opprettholde tilstrekkelig sikkerhet er det tvingende

nødvendig å ha en til enhver tid oppdatert brannmur. Det er derfor behov for å justere den

årlige budsjettrammen med 4,3 mill kr for FSS i kommende år”

Det er så langt ikke gjort sammenligninger spesifikt på IT-kostnader med andre kommuner i

vår KOSTRA-gruppe. Generelt føres IT-kostnader til fellessystemene på og IT-drift på

KOSTRA-funksjon 120 (Administrasjon og styring) og Larvik ligger her lavest i KOSTRA-gruppa

vår. Det er også slik at det føres lisenskostnader på andre KOSTRA-funksjoner knyttet til IT- og

fagsystemer som er knyttet til virksomhetene i andre tjenesteområder. Det som er omtalt her

knytter seg til fellessystemene som Felles stab og støtte har ansvaret for.

Det kan gis en mer detaljert framstilling av Lisenskostnaden knyttet til fellessystemene som

Felles stab og støtte har ansvar for, men det krever noe mer tid til sammenstilling og

kvalitetssikring enn det som er mulig å få til innen svarfristen. Forøvrig vises det til teksten

over.



2. Tanum - Ombygging til hjemmetjenesten - Hva er konsekvensen av å utsette denne

samlokaliseringen?

Svar: Samlokalisering er grunnmuren i Ringmodellen (valgt strategisk organisering) og et av

de viktigste effektiviseringstiltakene i Morgendagen hjemmetjenester - fra plan til

gjennomføring 2021-2026. Konsekvensene ved en utsettelse vil være:

● mer ressurskrevende drift

● fragmenterte og sårbare fagmiljøer

● det vil slå dårlig ut på arbeidsmiljø og rammebetingelsene for lederne og de ansatte

● mindre fleksibilitet og kapasitet for å møte det økende behovet for tjenester

● avd. Berg har uegnede lokaler som ikke kan vente på en utsettelse

3. Områdeløft Torstrand ligger inne med midler først i 2025. Var ikke dette finansiert over

statsbudsjettet i 2024?

Svar: Områdeløft Torstrand er beskrevet under investeringer i Eiendom og teknisk drift. Det

er satt av 4 mill. i 2025 og 26, samt 8 mill i 27. Dette er investeringer som skal benyttes i

forbindelse med et planlagte vann- og avløpsprosjekt. Disse midlene er satt av for å utbedre

vei, fortau og gatelys mv ifm at gatene graves opp og får nye vann- og avløpsledninger.

Våren 2023 søkte Larvik kommune om å komme med i Statens ordning for områdesatsninger

for bydelen Torstrand. I fremleggelsen av forslag til statsbudsjett høsten 23 ble det klart at

Larviks søknad er godkjent og at det vil inngås avtale mellom staten og Larvik kommune som

vil sikre 5 millioner per år til en områdesatsning på Torstrand. Dette vil gjelde fra 2024 og fem

år fremover.

Statsbudsjettet er på nåværende tidspunkt ikke vedtatt i Stortinget, derfor er ikke dette

tilskuddet lagt inn i kommunens budsjett enda.

4. Bilordning. Kan vi få en oversikt over antall biler kommunen eier/ leaser? Gjerne innenfor

hvert område.

Svar: Tabellen under viser antall biler under 3,5 t pr tjenesteområde pr. 10/11/2023.



5. Stavern Skole rehabilitering:

Kommunedirektøren foreslår at tillegg 1 “Gymsal som nærmiljøanlegg” ikke gjennomføres i

denne perioden. Kan vi få en uttalelse fra skoleledelsen om hvilke konsekvenser dette vil ha?

Er HMS ivaretatt ved gjennomføring av gymtimer der for 1-3 klasse høsten 2024?

Svar: Vi trenger noe tid før vi kan svare opp dette. Svar kommer først neste uke. (uke 46)

6. Overføringer kirkelig fellesråd.

Det foreligger svært få opplysninger om kirkelig fellesråd i strategidokumentet. Er det mulig å

få en oppdatert presentasjon og budsjett for rådet? I tillegg hadde det vært fint hvis vi kunne

fått en forklaring på hvorfor Rådet ikke publiserer protokoll og innkalling på lik linje med de

andre råd.

Svar: Larvik kirkelige fellesråd er ikke en del av kommunens ordinære virksomhet, men en

egen juridisk og organisatorisk enhet. Dette er ikke nødvendigvis kjent for alle, men alle

møteprotokoller er offentlige og legges ut på vår hjemmeside når de er godkjent.

7. Parkering Rakke:

Kan vi få en oversikt over de økonomiske konsekvensene i sak 23/166261 (etablering Grevle

parkering) og hvordan dette er lagt inn i budsjettet for 2024?

Svar: Flytting av parkeringsplassen på Rakke er beregnet å koste ca kr 500.000 (inkl. mva).

Det er planlagt å gjenbruke eksisterende masser, som flyttes fra dagens parkeringsplass.

Kommunen vil søke om tilskudd til tiltak i statlig sikrede friluftslivsområder, søknadsfrist er

01.12.23. Tilskuddet vil dekke minimum 50 % av kostnadene. Resterende vil dekkes av

egeninnsats/ over eksisterende driftsbudsjett.

https://www.kirken.no/nb-NO/fellesrad/larvik/om-oss/fellesradet/moteprotokoller/


8. I punktet Strat.dok.2024-2027: Redusere Asfalt Budsjett så ligger det i teksten (framsikt)

som fulgte med en redusering på 1mnok. Men tallene sier 2mnok. Hva er riktig? Kan vi få

en oversikt over strekninger/ områder som er planlagt asfaltert de neste årene?

Svar: Det riktige tallet er et kutt på 2 mill., fra 10 mill. til 8 mill.

Listen over strekninger/områder som skal asfalteres neste år er ikke ferdig ennå.

Kuttet vises i Kommunalteknikk sitt budsjett. I tabellen under overskiften

“Budsjettramme drift - med endringer” under innsparinger (Side 230).

9. Kan kommunedirektøren redegjøre litt for grunnskoletillegget? Er det slik å forstå at vi ved

nedleggelse av Hvarnes og Langestrand mister 500k x 2 i inntekter fra dette tilskuddet? Hvis

ja, hvordan vises dette i fremlagt budsjett?

Svar: Vi trenger noe tid før vi kan svare opp dette. Svar kommer først neste uke. (uke 46)

10. Kan kommunedirektøren redegjøre for bruken av Konsul Christiansen Villa, videre planer

og driftskostnader?

Svar: I dag er det virksomhet Eiendom og avdeling Friskliv og mestring som har tilhold i

bygget. Driftkostnader i 2022 var 593.277,-. I forbindelse med programmet “Bærekraft 2030”

og arealeffektivisering vil fremtidig bruk av bygget bli vurdert.

11. Friskliv og mestring. Kan kommunen redegjøre for de budsjettmessige konsekvensene av å

kutte frisklivssentralen?

Svar: Svares opp i neste utsending den 17.11



12. Kan vi få en fullstendig oversikt over leide parkeringsplasser av Larvik Kommune med

kostnader? Inkludert abonnement vi betaler til parkeringsselskaper?

Svar: Leieavtaler Park og friområder:

Sted Formål

Ant.

dekar

Leie

2023

Leie pr

dekar

Leiejust

ering Kommentar

Daleelva Badeplass 4,0 2 580 645 Årlig 10-års avtaler

Herlandselva Badeplass 2,0 5 667 2 833 Årlig 5-års avtaler

Tømmeråsen Balløkke 4,5 4 918 1 093 Årlig

Forsvarsbygg -

eiendommer i

Stavern Friområde 650,0 4 450 7

Hvert

10. år Store områder med flere gbnr

Steinsnes Friområde 75,0 30 060 401

Hvert

10. år Med rett til fornyelse

Bjønnesstranda

Parkeringspla

ss 2,4 19 070 7 946 Årlig

Brunvall

Parkeringspla

ss 1,0 6 285 6 285 Årlig

Leieforholdet har fortsatt uten ny

avtale

Ingri

Parkeringspla

ss 0,5 857 1 805 Årlig 5-års avtaler

Rakke

Parkeringspla

ss 4,0 29 021 7 255 Årlig

Ikke forlenget avtale. Leie for 2022 er

ført opp her.

Korvikvannet

Parkeringspla

ss og

badeplass 2,0 23 952 11 976 Årlig

Leieforholdet har fortsatt uten ny

avtale

Huestranda

Parkeringspla

ss og

friområde 10,2 23 285 2 283 Årlig

Herav friområde 7,7 dekar. Omfatter

ikke 6 tinglyste P-plasser

Ula

Parkeringspla

ss og

veigrunn 6,6 21 550 3 265 Årlig

Herav veiareal 1,9 dekar. 17 hytter

har "reserverte" plasser

Ula

Parkeringspla

ss og

veigrunn 4,0 12 920 3 230 Årlig Herav veiareal 0,2 dekar

Ula, ved brygga

Parkeringspla

ss til

Skjærgårdstje

nesten 0,0 6 699 IR Årlig

Gjelder 1 oppmerket parkeringsplass

på betalt område

Bjønnesskjær Øy 0,9 2 323 2 463 Årlig

Som fester i Kommunekart står

oppført Ejnar L Hennum

Rømminga

Vinterparkeri

ng 4,0 4 049 1 012 Årlig

5-års avtaler. Jorde, brøytes ved

behov. Ny eier -23



Avdeling Vei og trafikk har kun en parkeringsplass hvor det betales leie, dette til

Opplysningsvesenets fond. Dette er parkeringsplassen i Nevlunghavn. Årlig leie er ca. 40.000.

Dette en betalingsparkeringsplass i perioden påske og ut august, hvilket dekker

leiekostnadene. Avdeling Vei og trafikk har satt opp parkeringsautomat og kommunens

trafikkbetjenter håndhever iht. gjeldende parkeringsregler. Det betales altså ikke

abonnement til et parkeringsselskap. Parkeringsplassen i Nevlunghavn er en del av et større

område som Larvik kommune leier, bl.a. havnearealene.

Andre saker og forhold
Under dette punktet orienteres det om nye opplysninger, endrede forutsetninger eller annet som er

viktig å kjenne til i forbindelse med behandlingen av strategidokumentet.

VEDLEGG:


